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Zápisnica 2/2024 

 

z plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca, konaného dňa 22.02.2024 

o 17.00 hod. v zasadacej miestnosti obecného úradu  obce Bošáca. 

Prítomní:  Ján Brezovák , PaedDr. Daniel Bradáč ,Adela Bujnová, Tatiana Helíková ,  

 Ing. Ján Koreň, Eva Macejková, Drahomír Záhora , Ing. Martin Adámať príchod o 17:10 

Overovatelia:     Ján Brezovák , PaedDr. Daniel Bradáč  

Zapisovateľ:       Ing. Miloš Gavač 

Ospravedlnení:   Adela Bujnová  

     

Návrh programu zasadnutia: 
1. Otvorenie – určenie overovateľov a zapisovateľa 

2. Schválenie programu zasadnutia 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Žiadosti FO a PO  

5. Správa o hospodárení - Obce Bošáca k 31.12.2023, Správa o hospodárení Spojenej školy 

k 31.12.2023 , Správa o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V. Riznera k 31.1.2023 , Správa 

o hospodárení  ZUŠ Bošáca k 31.1.2023  

6. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Bošáca za rok 2023 

7. Správa o stave a vývoji dlhu Obce Bošáca k 31.12 .2023  

8. Návrh na vyradenie projektovej dokumentácie 

9. Schválenie návrhu zápisu do kroniky Obce Bošáca za rok 2022 

10. Správy z komisií 

11. Rôzne  

12. Interpelácie poslancov 

13. Záver 

 

Bod č. 1. Otvorenie – určenie overovateľov a zapisovateľa 

 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných a konštatoval, že Obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina 

poslancov. Starosta určil overovateľov, zapisovateľa a dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Uznesenie č.6/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

za overovateľov zápisnice O.Z. Obce Bošáca zo dňa 22.02.2024 poslanca p. Jána Brezováka  

a poslanca p. PaedDr. Daniela Bradáča    

Hlasovanie: 

za:  PaedDr. Daniela Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora 

proti: 0  

zdržali sa: 0 
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Bod č. 2. Schválenie programu zasadnutia 

Uznesenie č.7/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

program rokovania tak ako bol predložený do rokovania OZ. 

Hlasovanie: 

za:  PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

Bod č. 3. Kontrola plnenia uznesení z minulého rokovania OZ 

 

Informáciu pripravila a predniesla pani hlavná kontrolórka obce.  

 

Uznesenie č.8/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

kontrolu plnenia uznesení. 

Hlasovanie: 

za:  PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

Bod č. 4. Žiadosti FO a PO  

4/1 Žiadosť na odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce Bošáca – p, Jozefa Struhára 

 

Starosta informoval o prijatej žiadosti . Vyzval predsedov komisíí finančnej a stavebnej o ich 

stanovisko. Predsedkyňa komisie pre financie, rozpočet a dotácie Mgr. Martina Hulínková 

uviedla, že komisia sa žiadosťou zaoberala na svojom zasadnutí 19.2.2024. Komisia odporúča 

pri predaji postupovať v zmysle schválených Zásad hospodárenia s majetkom obce Bošáca a 

cenu pri odpredaji určiť na základe znaleckého posudku. Komisia neodporúča odpredať parcelu 

č. 6311/1, ktorá sa nachádza za kultúrnym domom na Zabudišovej, je súčasťou dvora. 

Komisia výstavby, územného plánovania a rozvoja sa žiadosťou zaoberala, člen komisie pán 

poslanec Ján Brezovák informoval, že v žiadosti by malo byť doplnené na aký účel pozemky 

potrebuje a zároveň vyjadril stanovisko, že pozemky by sa predávať nemali. Pán poslanec Ing. 

Ján Koreň doplnil, že je tiež proti a u parciel, kde vlastní obec len podiel, by prípadný odpredaj 

mal zmysel len v prípade, že by išlo o posledný odpredávaný podiel. Následne starosta vyzval 

k hlasovaniu k danému uzneseniu. 

 

Uznesenie č.9/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

predaj pozemkov žiadateľovi na základe žiadosti p. Jozefa Struhára o odkúpenie parcely „E” 

KN 6312, parcely „C" KN 6317/3, parcely „C" KN 6311/1, parcely „C" KN 6311/2 , parcely 

„C" KN 6311/3  

Hlasovanie: 

za: 0 

proti: PaedDr. Daniela Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora   



3 
 

zdržali sa: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Na základe výsledku hlasovania, bude žiadateľ informovaný, že žiadosť o predaj pozemkov 

nebola schválená. 

Príchod  poslanca p. Ing. Martina Adámaťa o 17:10 hod. 

 

4/2 Žiadosť o úpravu obecných priestorov – p. Miloš Profjeta 

 

Starosta informoval o prijatej žiadosti upraviť plochu a priestranstvo pred barom na ihrisku 

v Bošáci. Komisia výstavby, územného plánovania a rozvoja sa žiadosťou zaoberala, predseda 

komisie  Ing. Martin Adámať informoval, že komisia potrebuje  situačný návrh, ako  riešenie 

bude vyzerať a obec by mala do toho vstúpiť, aby  úpravy plynulo nadväzovali na plánovaný 

chodník. Náčrt bol predložený k rokovaniu zastupiteľstva, je potrebné ho bližšie prerokovať na 

mieste a opätovne posúdiť.   

 

Uznesenie č.10/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

prerokovalo  

žiadosť p. Miloša Profjeta o úpravu obecných priestorov 

a postupuje žiadosť na ďalšie rokovanie do komisie výstavby, územného plánovania a rozvoja   

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať  

proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

4/3 Žiadosť o prenájom pozemku pod samoobslužný výdajný box „Balíkovo” od spoločnosti 

Slovak Parcel Service s.r.o. 

 

Starosta informoval o prijatej žiadosti na prenájom pozemku pod samoobslužný výdajný box 

„Balíkovo” od spoločnosti Slovak Parcel Service s.r.o.  Podklady boli zaslané v materiáloch. 

Predsedkyňa komisie pre financie, rozpočet a dotácie Mgr. Martina Hulínková uviedla, že 

z jednej strany je plusom väčšia dostupnosť doručovacej služby, sú tu už dve doručovacie 

spoločnosti a problémový je výber miesta, určite nie na námestí. Pán poslanec PaedDr. Daniel 

Bradáč doplnil, že miesto by malo umožňovať bezproblémové parkovanie. Pán poslanec Ing. 

Ján Koreň doplnil, že v Trenčianskych Bohuslaviciach je výdajné miesto Packeta dostupné pri 

ceste z Nového Mesta nad Váhom.  

 

Uznesenie č.11/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

prenájom pozemkov v Obci Bošáca vhodného  na zriadenie samoobslužného výdajného boxu 

Balíkovo od spoločnosti Slovak Parcel Service s.r.o. 

Hlasovanie: 

za: 0 

proti: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať  

zdržali sa: 0 

Uznesenie nebolo schválené. 
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Na základe výsledku hlasovania, bude spoločnosť  informovaná, že žiadosť o prenájom 

pozemkov nebola schválená. 

 

Starosta vyzval prítomných občanov, ktorí majú otázky, prípadne žiadosti, aby ich vzniesli. 

Pani riaditeľka Spojenej školy Mgr. Renáta Záhorová sa informovala na odoberanie 

kuchynského odpadu. Starosta informoval, že platí súčasná zmluva a obec začne odoberať 

kuchynský odpad po spustení kompostárne, predpoklad koniec marca 2024. Kompostáreň je 

skolaudovaná. Bude potrebné obstarať nádobu, predpoklad odberu odpadu je 1x za týždeň. 

Ďalej pani riaditeľka informovala o vykonanej kontrole k novele zákona o vodných zdrojoch 

a potrebných vyžiadaných dokladoch k studni. 

 

Bod č. 5. Správa o hospodárení - Obce Bošáca k 31.12.2023, Správa o hospodárení Spojenej 

školy k 31.12.2023 , Správa o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V. Riznera k 31.1.2023 , Správa o 

hospodárení  ZUŠ Bošáca k 31.1.2023  

 

Starosta vyzval o stanovisko finančnej komisie k danému bodu. Predsedkyňa komisie pre 

financie, rozpočet a dotácie Mgr. Martina Hulínková uviedla, že komisia sa správami zaoberala 

na svojom zasadnutí a  komisia navrhuje zobrať Správy o hospodárení na vedomie. Poslanec p. 

Ing. Ján Koreň vzniesol požiadavku o vysvetlenie rozpočtovej položky na kultúrne akcie 

a ktorým rozpočtovým opatrením boli schválené. Pani hlavná kontrolórka uviedla, že pripraví 

rozbor výdavkov z kultúrnych akcií za rok 2023. 

 

Uznesenie č.12/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

a) berie na vedomie Správu o hospodárení Obce Bošáca k 31.12.2023 bez pripomienok 

b) berie na vedomie Správu o hospodárení Spojenej školy k 31.12.2023 bez pripomienok 

c) berie na vedomie Správu o hospodárení ZŠ s MŠ Ľ.V. Riznera k 31.1.2023 bez                    

pripomienok 

d) berie na vedomie Správu o hospodárení  ZUŠ Bošáca k 31.1.2023  bez pripomienok  

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                  

Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať  

proti: 0  

zdržali sa: Ing. Ján Koreň  

 

Uznesenie č.13/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

ukladá  

pani hlavnej kontrolórke obce Bošáca spracovať analýzu čerpania výdavkov na kultúrne akcie 

za rok 2023. 

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať  

proti: 0  

zdržali sa: 0 

  

Bod č.6 Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Obce Bošáca za rok 2023 
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Starosta vyzval pani hlavnú kontrolórku obce Jarmilu Konečníkovú k predneseniu správy 

obecnému zastupiteľstvu.  

                 

Uznesenie č. 14/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

Správu o činnosti hlavnej kontrolórky obce Bošáca za rok 2023. 

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať  

proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

Správa o činnosti hlavnej kontrolórky obce Bošáca za rok 2023 tvorí prílohu č. 1 zápisnice. 

 

 

Bod č.7 Správa o stave a vývoji dlhu Obce Bošáca k 31.12 .2023 

 

Pani hlavná kontrolórka obce Jarmila Konečníková podala správu o  stave a vývoji dlhu Obce 

Bošáca k 31.12 .2023.  

 

Uznesenie č. 15/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

Správu o stave a vývoji dlhu obce Bošáca k 31.12.2023 

Hlasovanie: 

za: : PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať  

proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

Správa o stave a vývoji dlhu obce Bošáca k 31.12.2023 tvorí prílohu č. 2 zápisnice. 

 

Bod č.8. Návrh na vyradenie projektovej dokumentácie 

 

Starosta  informoval, že ide o projektovú dokumentáciu, ku skládke , ktorá bola plánovaná za 

kultúrnym domom a z účtovného hľadiska ju treba vyradiť ako zmarenú investíciu, pretože 

tento projekt sa nebude realizovať. Finančná komisia návrh prerokovala a odporúča ho schváliť. 

 

Uznesenie č.16/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

vyradenie projektovej dokumentácie "Príjmová skládka" a "Sklad kompostu" vypracovaná 

projektantom Gergely Kovács - GK-studio, IČO 43257615 v roku 2019 vo výške 240,- € z 

dôvodu trvalého zrušenia investičných prác  

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať 
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proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Bod č.9. Schválenie návrhu zápisu do kroniky Obce Bošáca za rok 2022 

 

Starosta informoval, že návrh bol poslaný v materiáloch k zasadnutiu. Sú tam určité 

nepresnosti,  ktoré treba upraviť a doplniť. 

 

Uznesenie č.17/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

zápis do kroniky obce Bošáca za rok 2022 s pripomienkami 

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať 

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 
Bod č.10. Správy z komisií. 

 
Predsedkyňa komisie pre financie, rozpočet a dotácie Mgr. Martina Hulínková podala 

informáciu o zasadnutí komisie. Zopakovala, že stanoviská komisie boli prezentované 

k jednotlivým bodom programu, ďalej uviedla, že komisia sa zaoberala Návrhom cenníka 

služieb. Od platnosti nového zákona nemôžu byť zvýhodňovaní občania Bošáce oproti 

ostatným. Cenník bol vypracovaný i v porovnaní s inými obcami. 

Pán poslanec Ján Brezovák vzniesol pripomienku, že pri požičaní stanov, treba v podmienkach 

uviesť ich vrátenie v suchom, nepoškodenom  a čistom stave. Starosta informoval, že pranie 

obrusov a návlekov v čistiarni je neekonomické, preto obec zakúpila pračku. 

 
Uznesenie č.18/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie  na vedomie 

správu predsedkyne komisie pre financie, rozpočet a dotácie 

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať 

proti:  0  

zdržali sa: 0 

 

Následne sa pristúpilo k hlasovaniu o novom cenníku služieb Obce Bošáca. 

Finančná komisia navrhuje prijať cenník podľa návrhu a schválením cenníka zrušiť Uznesenia 

č. 35/2023, 76/2023 

 

Uznesenie č.19/2024/OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

prerokovalo   

návrh nového cenníka služieb Obce Bošáca 
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schvaľuje  

nový cenník služieb Obce Bošáca platný od  22.2.2024 

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať 

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Cenník služieb Obce Bošáca platný od 22.2.2024 tvorí prílohu č. 3 zápisnice. 

 

Uznesenie č.20/2024/OZ  

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

ruší   

Uznesenia č. 35/2023 a 76/2023 

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať 

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Predseda komisie výstavby, územného plánovania a rozvoja Ing. Martin Adámať  informoval 

o zasadnutí komisie a prerokovaní doručených žiadostí. Informoval o prerokovaní požiadavky  

o zmene rozloženia stavebných objektov na parcele č.3447/5. Komisia sa zhodla, že je 

potrebných viac informácií , je to v extraviláne, bude potrebná zmena územného plánu,  preto 

je potrebné zo strany žiadateľa podať písomnú žiadosť. Žiadosť p. Bodnárovej o odvolaní 

v správnom konaní, odporučila konzultovať s právnikom.  

Ďalej prebehlo stretnutia s bratmi Brezovákovcami ohľadom zámeny pozemkov s obcou. P. 

poslanec  Ing. Ján Koreň sa informoval na geometrický plán k zámene, žiadal, aby sa prípadné 

náklady rozdelili a neboli financované len zo zdrojov obce.  

Člen komisie p. Ján Brezovák sa informoval na stav podbitia bytovky a doriešenie vypúšťania 

odpadových vôd  z pošty do žumpy. Starosta osloví slovenskú poštu na doriešenie situácie. 

   

Uznesenie č.21/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie  na vedomie 

správu predsedu komisie výstavby, územného plánovania a rozvoja    

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať  

proti:  0 

zdržali sa: 0 

 

Starosta následne vyzval predsedkyňu  komisie kultúry, športu a vzdelávania Tatianu Helíkovú 

k podaniu správy. Predsedkyňa komisie uviedla, že neboli uložené žiadne úlohy od obecného 

zastupiteľstva a preto správu nepredkladá. 
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Člen komisie pre ochranu verejného poriadku pán Drahomír Záhora informoval, že všetky 

podnety sú doriešené, Prišiel nový podnet na súčinnosť pri vymeriavaní pozemkov, komisia 

bude nápomocná. 

 

Predseda komisie pre životné prostredie a starostlivosť o verejné priestranstvá PaedDr. Daniel 

Bradáč informoval, že komisia zasadala 8.2.2024, prerokovalo plán práce na rok 2024, kde sa 

zaviazali, že sa budú spoločne s ďalšími organizáciami a občanmi o verejné priestranstvá 

zelene. Informoval o zavedení služby Elwis , obec začala zberať kuchynský odpad. 

Ďalej informoval o termíne Dňa Zeme, ktorý bude v sobotu 20.4.2024. V spolupráci s ďalšími 

organizáciami by sa čistila obec a verejné priestranstvá. Informoval o zámere využitia 

finančných prostriedkov a uchádzania sa o príspevok z nadácie COOP Jednota. Informácia bola 

zverejnená na stránke,  tri najlepšie nápady by sa vybrali k podaniu žiadosti. 

Starosta doplnil, že pri príležitosti Dňa Zeme sa pripojí i Poľovnícka spoločnosť Bošáca, bude 

to spoločné podujatie obcí Bošáca i Zemianske Podhradie. 

 

Uznesenie č. 22/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie  na vedomie 

správu predsedu komisie životného prostredia        

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať 

proti:  0 

zdržali sa: 0 

 

Bod č.11. Rôzne. 

 

Starosta informoval, že v zmysle zákona NR SR č. 314/2001 Z.z. o ochrane pred požiarmi, je 

potrebné poverenie pre vvkonávanie preventívnych protipožiarnych kontrol. 

 

Uznesenie č.23/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

poveruje 

členov DHZ Zabudišová na vykonávanie preventívnych protipožiarnych kontrol domácností 

v miestnej časti Zabudišová. 

Hlasovanie: 

za: PaedDr. Daniel Bradáč, Ján Brezovák , Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,                 

Ing. Ján Koreň, Eva Macejková,  Drahomír Záhora, Ing. Martin Adámať 

proti: 0   

zdržali sa: 0 

 
Starosta informoval o zaslaní materiálov k spracovaniu Programu hospodárskeho rozvoja a 

sociálneho rozvoja Združenia obcí Bielokarpatsko-trenčianskeho mikroregiónu a 

Mikroregiónu Bošáčka na roky 2024 – 2030, ktorého súčasťou sú obce  Adamovské 

Kochanovce, Drietoma, Haluzice, Chocholná - Velčice, Ivanovce, Kostolná - Záriečie, 

Melčice - Lieskové, Nová Bošáca, Štvrtok, Zemianske Podhradie a Bošáca. Projektové 
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zámery pre obec Bošáca treba ešte skontrolovať, doplniť a materiál by sa po doplnení schválil 

na ďalšom mimoriadnom zasadnutí OZ.  

 

Bod č.12. Interpelácie poslancov. 

 

Starosta vyzval poslancov k interpeláciám. Pán poslanec Ján Brezovák pripomenul chodník na 

cintoríne a jeho financovanie. Predsedkyňa finančnej komisie informovala, že v spolupráci so 

stavebnou komisiou sa vypracuje projekt pre chodník , následne sa cez výkaz-výmer nacení 

a podľa dostupných zdrojov zaradí do rozpočtu. Pán poslanec PaedDr. Daniel Bradáč by 

uprednostnil úpravu svahu pri ceste od vodárne hore, ktorá je pri pohrebe v daždivom počasí 

zablatená. Pán poslanec Ján Brezovák vzniesol sťažnosť na zapisovateľa  zápisnice, vyjadril 

názor,  že v zápisnici sú uznesenia a nie celý prepis záznamu. Ďalej požaduje dostávať zápisnice 

v písomnej forme, nie mailom. K prebiehajúcej rekonštrukcii chodníka požadoval bližšie 

informácie k financovaniu. Starosta vysvetlil, že chodník je financovaný z poskytnutej dotácie 

od úradu vlády, o ktorú bolo požiadané v decembri 2023.  

Pán poslanec Ján Brezovák k prácam s obstaranými strojmi chcel informáciu, kto môže 

obsluhovať tieto stroje. Starosta odpovedal, že pracovníci p. Kozic a p. Trška majú oprávnenie.  

Ďalej pán poslanec Ján Brezovák navrhol rozšírenie čakárne u všeobecnej lekárky. Ďalej  

poukázal na zlý stav WC na prízemí obecného úradu. Pani poslankyňa Tatiana Helíková 

uviedla, že pri rekonštrukcii musia byť WC oddelené a bezbariérové. 

Ďalej požadoval WC na cintoríne typu TOI TOI. Pani poslankyňa Tatiana Helíková 

informovala, že WC sú v dome smútku , TOI TOI umiestnené na cintoríne sú dehonestujúce. 

Starosta dal hlasovať o predloženom návrhu umiestniť WC typu TOI TOI na cintoríne. 

.   

Uznesenie č.24/2024/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

umiestnenie nového mobilného WC typu TOI TOI na cintoríne v Bošáci. 

za: Ján Brezovák 

proti: PaedDr. Daniel Bradáč, Tatiana Helíková ,  Mgr. Martina Hulínková,  Eva Macejková,   

Ing. Martin Adámať 

zdržali sa: Ing. Ján Koreň, Drahomír Záhora 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

Ďalej pán poslanec Ján Brezovák požadoval informáciu k položke rozpočtu k odmenám 

k projektu Tradície spod Veľkého Lopeníka. Predsedkyňa komisie pre financie, rozpočet a 

dotácie Mgr. Martina Hulínková vysvetlila, že ide o položky priamo z rozpočtu projektu 

požadované pri podávaní žiadosti. 

 

Pani poslankyňa Eva Macejková požiadala o osadenie odpadového koša pred poštou. 

 

Pán poslanec Drahomír Záhora upozornil na porast v parku pri odbočovaní smerom na 

Zabudišovú, je tam zle vidieť pre tuje. Pani poslankyňa Tatiana Helíková navrhla tieto vykopať 

a presadiť na nové miesto. Pán poslanec Drahomír Záhora spomenul problém žumpy pri KD 

Zabudišová a potrebu opravy, ktorú je možné riešiť svojpomocne, s použitím techniky po 

dokončení chodníka. 

 

Pani poslankyňa Mgr. Martina Hulínková navrhla umiestniť zrkadlo pri výjazde z obchodu 

Kumipek na hlavnú cestu, na stĺp. Obdobne pri kultúrnom stredisku. Starosta informoval, že 

zrkadlá je potrebné riešiť cez dopravný inšpektorát a TSK, pretože komunikácia je v ich 

vlastníctve. 
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Pán poslanec Ing. Ján Koreň nesúhlasí s umiestnením zrkadla pri výjazde z obchodu Kumipek, 

obec by nemala míňať svoje prostriedky a podľa jeho názoru umiestnenie zrkadla je 

záležitosťou predmetnej súkromnej spoločnosti. 

 

Pán starosta poinformoval o zasadnutí výkonného výboru mikroregiónu Bošáčka, i ČOV 

Bošáčka. Valné zhromaždenie mikroregiónu aj ČOV je naplánované na 17.4.2024 o 17:00 

v Novej Bošáci, je potrebná nadpolovičná účasť všetkých poslancov. Predseda výkonného 

výboru na zasadnutí informoval o procese výstavby Archeoparku. Informoval o zámere vstupu 

do MAS občianskeho združenia SAHI a PD Bošáca. Ďalej informoval o zámere zapojiť sa do 

projektu na rekonštrukciu Hájnice, bol oslovený projektant. Ďalej predseda informoval 

o projekte obce  Nová Bošáce-Lopeník, náučný chodník a rekonštrukcia stodoly. Výkonný 

výbor navrhuje pokračovať v príprave  INTERREG, pokračovať v príprave projektu a zapojiť 

sa do prípadnej výzvy. Hasičská súťaž o pohár starostov Bošáckej doliny , bude 

v Trenčianskych Bohuslaviciach 24.8.2024. Schválené sú podujatia v rámci mikroregiónu 

Slovácka jaternica 21.9.2024 v Trenčianskych Bohuslaviciach, 23.3.2024 stolnotenisový turnaj 

v obci Bošáca organizuje Zemianske Podhradie, Okolo Bošáckej doliny turistický pochod 

27.4.2024 organizuje klub turistov, Holubyho pochod 21.4.2024 organizuje Zemianske 

Podhradie, kladenie vencov 8.5.2024. Slávnosti na Hájnici budú 1.9.2024 v spolupráci s obcou 

Štvrtok. 

Ďalej informoval o ČOV Bošáca, predsedkyňa združenia starostka obce Trenčianske 

Bohuslavice viedla rokovanie výkonného výboru. Rokovalo sa o doplnení návrhu kúpnej 

zmluvy o kúpe pozemku pod výstavbu ČOV v objekte bývalého Hydrostavu.  

Informácia starostu k projektom:  

Projekt Výstavba kompostárne v Bošáci – kompostáreň je skolaudovaná, riešia sa povolenia 

z hygieny, životného prostredia, veterinárnej správy a prevádzkový poriadok. Predpoklad 

začatia s prevádzkou je koniec marca. 

Projekt Tradície spod Veľkého Lopeníka – vykonaná kontrola na mieste z ministerstva, bez 

zistených nedostatkov. Finančná kontrola prebehla, oprávnené výdavky sú vo výške 81 453,27 

EUR, neoprávnené 885,73 EUR / neuznané výdavky na dopravu a montáž, zálohované obaly 

a vstupné školenie / Finančné prostriedky by mali byť zaslané na účet obce. Starosta poďakoval 

všetkým, ktorí sa projektu zúčastnili, hlavne Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková , Ing. 

Martin Adámať, Ing. Miloš Gavač a ostatní. Starosta zdôraznil časovú náročnosť projektu, 

oprávnené obdobie začalo 28.2.2023 , zmluva bola podpísaná až v septembri 2023 , takže 

všetky aktivity sa museli stihnúť za 3 mesiace . Napokon sa stihlo  všetko úspešne  obstarať, 

namontovať a zrealizovať . 

Projekt Fotovoltaika pre školu – zmena odberného miesta pre odber kuchyňa, projektant bol na 

mieste, dohodnuté umiestnenie panelov i batérií. Pravdepodobné vyhodnotenie podanej 

žiadosti sa odkladá na jún 2024, takže sa skráti čas na samotnú realizáciu. 

Projekt rekonštrukcia chodníkov sa realizuje, priebežné fotografie aktuálneho priebehu sú 

zverejňované. Používa sa recyklát na podsyp, využíva sa drvič na stavebný odpad, ktorý betón 

rozdrví, vysype  sa na plochu a zavibruje. Je to prínosné, nemusí sa nakupovať podsypový 

materiál. 

Projekt ŠFRB – do 29.2.2024 má byť odovzdaná projektantom projektová dokumentácia 

k obnove bytového domu 255. Dokumentácia bude podkladom pre žiadosť na ŠFRB. 

Projekt Rodinka – potrebné zahájenie procesu verejného obstarávania. Z ministerstva prišlo 

oznámenie o zmene názvu projektu a i podmienok realizácie. Ing. Martin Adámať upozornil na 

potrebu spracovania projektu pre chodník k ihrisku a cenovej kalkulácie. 

Projekt IPBV Stráne – starosta vyzval predsedu komisie výstavby, územného plánovania 

a rozvoja Ing. Martina Adámaťa o podanie aktuálnych informácií. Inžinierske siete - rieši sa 
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ochranné pásmo k vedeniu kábla elektrického vedenia a vybavovanie súhlasu vlastníkov 

s vecným bremenom na ochranné pásmo.  

 

 

 

 

Bod č.6  Záver 

 

Na záver starosta poďakoval všetkým za aktívnu účasť, poprial príjemný zvyšok dňa a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva  o 19:30 hod. 

 

Starosta obce   Overovatelia    Zapisovateľ 

 
.....................................               ........................................         ................................. 

     Bc. Jozef Mihala                              Ján Brezovák                                   Ing. Miloš Gavač  

 
................................. 

                            PaedDr. Daniel Bradáč  

 

 

 


